
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA I URGENT DE 13 
D’OCTUBRE   DE 2005. 

 
 
 
Quan són les 20:30 hores del dijous 13 d’octubre de 2005, es reuneix al Saló d’Actes de 
la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume Munar Ballester 
per part del PP, Sr. Atanasio del Barrio Fabregat d’APDC, Sr. Manel Romero Romero , 
Sra Bàrbara Bujosa Picornell i Sra. Bàrbara Camps Bosch , per part dels Independents 
per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.- VOTACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA CONVOCATÒRIA. 
 
El  Sr. Batle explica que la urgència de la convocatòria es deu a la necessitat de 
presentar la documentació relativa al POS 06 al Consell de Mallorca el divendres 14 
d’octubre de 2005. 
 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (7) set  vots a favor. 
 
2.- RENÚNCIA AL PROJECTE DE CONDICIONAMENT DE LA TELEVISIÓ, 
PRESENTAT AL CONSELL DE MALLORCA PER AL POS DE 
BANYALBUFAR PER A 2005. 
 
El Sr. Batle explica que es tracta de renunciar al projecte presentat degut a les noves 
tecnologies sorgides i que aquest projecte quedi obsolet. 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de (7) set vots a favor. 
 
3.- ACORD DE MODIFICACIÓ DE L’ANTERIOR PROJECTE, I LA SEVA 
PRESENTACIÓ AL PLA D’OBRES I SERVEIS DEL CONSELL DE 
MALLORCA.  
 
El Sr. Batle explica que ha parlat amb el Consell de Mallorca pel tema del canvi del 
POS 05 de Banyalbufar, per revertir els diners concedits en un altre projecte. 
Explica que el primer projecte va començar amb la voluntat de canviar la xarxa de cable 
de televisió ,que havia quedat obsoleta, i s’havia de canviar tot i fer-ho de nou. 
Però hi havia els problemes de que no arribava a tothom, per exemple als disseminats i 
també hi havia el tema del manteniment, que és molt costós. 



El que ha passat és que fa un mes aproximadament,, i un cop ja redactat el primer 
projecte, per part del Govern Balear hi ha hagut la notícia de la voluntat del Govern de 
dur la fibra òptica fins al poble. Això garantiria una senyal en condicions que arribaria 
fins a la capçalera de l’Ajuntament, i després es repartiria pel poble. 
Amb aquesta novetat,  a través d’aquest cable arribaran totes les autonòmiques i hi 
haurà la possibilitat d’eliminar el cost de manteniment. Un dels problemes  es troba en 
que hi ha gent que ha pagat recentment la quota d’enganxament  i no ho ha amortitzat. 
Però s’està estudiant la fórmula per introduir aquest punt dins el mateix POS, per 
exemple fent-los la nova instal·lació a compte del POS, però això són només idees que 
s’han d’estudiar si són viables jurídicament i si al Consell li pareix bé. 
Pel Port des Canonge també serà important, perquè podrà rebre el canal municipal. 
El Sr. Batle explica que per part dels disseminats ha tingut comentaris sobre el tema de 
la televisió. 
L’important és que amb això es vol donar un millor servei i eliminar costs de 
manteniment. És possible que es perdi algun senyal, però els importants es veuran. 
La Sra. Bàrbara Camps demana si la senyal anirà també per cable. 
El Sr. Batle diu que no, que es posarà una antena i que serà de suficient qualitat. Es 
veurà per satèl·lit la M7, Canal 4, IB3 i dues ó tres més. 
El Sr. Romero demana pel cable que venia de Son Bugadelles. La 1, la 2, AT3, T5… 
vendrien d’un descodificador de satèl·lit i que són dues situacions diferents. Unes pel 
cable i altres pel descodificador per satèl·lit. Hi ha Tv. generalistes que es poden donar 
si hi ha voluntat política amb descodificadors a l’Ajuntament. 
El Sr. Matas digué que hi havia una data per això. Una vendria per gener més o menys, 
l’altre del satèl·lit i descodificar-lo ,quan es vulgui. 
El Sr. Batle diu que l’important és frenar el POS actual i el tercer punt és canviar-lo. 
La Sra. Bàrbara Bujosa diu que si es renuncia al projecte, no ens costarà res? 
El Sr. Batle diu que és possible que hi hagi algun tipus de indemnització, però que fins 
ara no s’ha pagat res. 
El Sr. Romero demana si hi ha nou projecte. 
El Sr. Batle diu que el projecte es farà amb tranquil·litat. Cooperació Local diu que el 
que ha d’entrar aquesta setmana és la renuncia i la modificació del projecte amb la 
sol·licitud de que els diners es reverteixin en aquest nou projecte. L’alternativa serà un 
projecte de repetidors i antenes. És un projecte de distribució per emissió per ones, no 
per cable. 
Es demana si serà el mateix enginyer, però el Batle diu que encara no ho sap. 
El Sr. Romero diu que ells eren reticents al primer projecte amb motiu pel preu, perquè 
era desorbitat. 
El Sr. Batle diu que ara no s’equivoca, que s’elimina un manteniment que a 
l’Ajuntament i als usuaris els costa molt. 
Es demana si s’abandona el sistema per cable, cada un s’haurà d’encarregar de col·locar 
la seva pròpia antena? 
El Sr. Batle diu que seria molt important intentar regular la normativa de les antenes, 
per exemple col·locar i determinat tipus, que n’hi hagi de comunitàries. S’hauria de 
regular mitjançant ordenances possiblement. 
Amb aquest nou projecte es desvincula un contracte Ajuntament usuari i el cost de 
manteniment que es pagava a l’Ajuntament ho podran fer servir per la seva pròpia 
antena. 
El Sr. Romero diu que a Selva hi ha una alternativa, qu és l’únic poble, que la televisió 
la gestiona una associació d0’usuaris, que eviten l’impacte de els antenes. 
El Sr. Batle diu que a Selva també tenen el problema dels disseminats. 



 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de quatre (4) vots a favor , per part d’UM, 
PP i APDC; i tres (3) abstencions per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 21:00 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 14 d’octubre de 2005. 
 
 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


